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Protokoll 7/2019

fört vid Bromma stadsdelsnämnds sammanträde torsdagen 
den 19 december 2019 kl. 18:30-20:15, Alviks kulturhus

Ledamöter Johan Paccamonti (M) Ordförande
Lillemor Samuelsson (V) Vice ordförande
Alexander Saednia (M)
Evelina Kogsta (M)
Göran Hällström (M)
Hanna Wistrand (L)
Karl Persson (MP)
Elin Larsson (C)
Johan Heinonen (S)
Milla Järvelin (S)
Matthias Hudl Waltin (S)
Elisabeth Löfvander (V)
Anders Edin (SD)

Ersättare Kim Lützén (M)
Jörgen Linse (M)
Claes Backlund (M)
Johan Duvdal (L)
Cecilia Obermüller (MP)
Mia Widell (KD)
Anilla Larsson (S)
Thomas Hammarström (V)
Claes Fredriksson (V)
Ismo Pato (SD)

Övriga närvarande Lisa Kinnari Stadsdelsdirektör
Peter Dacke Avdelningschef
Susanne Brinkenberg Avdelningschef
Susanne Karlsdotter Avdelningschef
Sara Stenbaek Nämndsekreterare
Benjamin Emparan Personalföreträdare
Laila Bergmark Personalföreträdare
Klara Brunskog Personalföreträdare
Riitta Kettula tf Avdelningschef

Justerare Johan Paccamonti (M), Lillemor Samuelsson (V)

Datum för justering 2019-12-20
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Paragraf §12

Sekreterare Sara Stenbaek
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§ 12
Skrivelse om ungdomarna i Annedal och i Bromma 
Skrivelse från Johan Heinonen m.fl. (S)
BRO 2019/386

Beslut 
Nämnden tar del av svaret och lägger det till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
I en skrivelse från Johan Heinonen m.fl (S) framkommer en oro att 
stadsdelen inte har hunnit med att, i samma takt som Bromma ökat i 
befolkningsmängd, kunna säkerställa lokaler för förskolor, skolor, 
möteslokaler/träffpunkter mm. Detta gäller inte minst Annedal i 
Mariehäll där antalet barn och ungdomar ökat kraftigt. Johan 
Heinonen m.fl. (S) vill att stadsdelen ska kunna säkerställa 
tillgången till dessa viktiga mötesplatser och med anledning av detta 
vill att förvaltningen tar fram en handlingsplan för hur man ska 
kunna säkerställa tillgången till naturliga och lättillgängliga 
mötesplatser. I dagsläget pågår en kartläggning av alla lokaler i 
förvaltningen. Stadsdelen ser över hur alla lokaler används och 
undersöker möjliga effektiviseringar särskilt utifrån de ekonomiska 
förutsättningarna som råder. Kartläggningen handlar om att hitta 
möjliga samlokaliseringar.

Handlingar i ärendet
 BRO 2019/386-1 Skrivelse 2019-10-24 Ungdomarna i 

Annedal och Bromma
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